

卡特彼勒再制造工业 (上海) 公司

卡特彼勒再制造工业(上海)公司(“卡特彼勒再制造上海”)成立于2005年12月,坐落于中国上海临港产业制造园,是卡特彼勒在中国的第一家再制造企业。



秉承着可持续发展的战略,卡特彼勒再制造上海工厂利用先进的工程技术,将废旧的工程机械零部件进行专业化的修复和再制造,使其在性能和质量上达到全新产品的水平,以帮助客户降低成本。公司在生产过程中节省了大量的能源和资源,极大地减少了废物和废气,有力地促进了环境友好型社会的建设,成为卡特彼勒在中国的可持续发展方面的典范。

卡特彼勒再制造工业(上海)公司
地址:上海浦东新区层林路1555号临港产业
制造园3号厂房
邮编:201306

CATERPILLAR®
卡特彼勒

卡特彼勒再制造上海公司目前的再制造产品有三大类：液压产品（液压泵）、发动机零部件产品（油泵、水泵、缸盖、油缸总成）和燃油系统产品（喷油器）。此外，卡特彼勒再制造上海公司还对外部企业和其他卡特彼勒业务部门提供相关的服务。

经过数年的发展，卡特彼勒再制造上海工厂于2012年7月庆祝了第二座厂房开幕式，随着生产规模的扩大，如今工厂的员工已增加至110多名。再制造上海工厂秉承以人为本、安全第一的方针，在安全生产方面也取得了优异成绩，在2013年1月14日举行了无可记录伤害1,000天的庆祝活动。

秉承着“正直、卓越、团队、承诺和可持续性”的价值观，卡特彼勒（上海）再制造公司积极参加社会公益活动，包括为特殊教育学校的学生检查视力，以及组织员工参加植树活动等，为建设美好的社会做出自己的努力。



Caterpillar Remanufacturing Services (Shanghai) Co., Ltd

Caterpillar Remanufacturing Services (Shanghai) Co. Ltd (Caterpillar Reman Shanghai) was established in December 2005. Located in the Lingang Industrial Park, Shanghai, Caterpillar Reman Shanghai is Caterpillar's first remanufacturing company in China.



By carrying on the strategy of sustainability, Caterpillar Reman Shanghai has been utilizing advanced engineering technologies to undertake professional salvage and remanufacturing of used machine parts, which brings their functions and quality up to par with brand new parts, allowing customers to save on costs. A great amount of energy and resources has been saved in the process of remanufacture, while waste and exhaust gas have been largely reduced, which has greatly contributed to building an environmentally-friendly society in China, and is a model for Caterpillar operations in China in terms of sustainability.

Caterpillar Remanufacturing Services (Shanghai) Co., Ltd
Address: Plant 3, Lingang Industrial Park, No.1555 Cenglin Road, Pudong New Area, Shanghai, China
Post Code: 201306

CATERPILLAR
卡特彼勒

Remanufactured products of Caterpillar Reman Shanghai include hydraulic components (hydraulic pumps and motors), engine components (oil pumps, water pumps, cylinder heads and cylinder packs) and fuel systems (fuel injectors). Moreover, Caterpillar Reman Shanghai also provides services to external companies and other Caterpillar businesses in China.

After years of continued development, Caterpillar Reman Shanghai held its second plant grand opening in July 2012. Along with the expansion of the production capacity, the Shanghai team now has more than 110 employees. In accordance with people-oriented and safety first strategy, Caterpillar Reman Shanghai has made great achievement in safe production, and the facility celebrated its 1,000 days of no RIF (Recordable Injury Frequency) on January 14, 2013.

Based on Caterpillar's Our Values in Action – Integrity, Excellence, Teamwork, Commitment and Sustainability – Caterpillar Reman Shanghai has been very active in participating in public welfare activities, including helping check special education students' eyesight and planting trees in Shanghai, in an effort to build a better society.

